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Abstract (en)
The coupling is characterised in that the connecting force between the bulb and its base or socket or electrical contact support, single or composite,
is a magnetic attraction force between a part provided in the bottom of the receptacle of the base, socket, support or otherwise, and another part
disposed on the rear face of the cap of the bulb, the said parts being capable of magnetic attraction, the said cap and the socket possessing
corresponding centring structures permitting the orientation and the passage of the electrical contacts. This invention is of interest to manufacturers
and constructors of bulbs, lamps and lighting equipment. <IMAGE>

Abstract (fr)
Accouplement rapide dissociable entre une ampoule d'éclairage et sa douille. Accouplement caractérisé en ce que la force de liaison entre
l'ampoule et son socle ou douille ou support de contacts électriques, simple ou composite, est une force d'attraction magnétique entre une pièce
prévue au fond du réceptacle du socle, douille, support ou autre, et une autre pièce disposée sur la face arrière du culot de l'ampoule, lesdites
pièces étant susceptibles d'attraction magnétique, ledit culot et la douille possédant des structures de centrage en correspondance permettant
l'orientation et le passage des contacts électriques. Cette invention intéresse les fabricants et constructeurs d'ampoules, de lampes et de matériel
d'éclairage.
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